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Conference Information

Conference Name: 2015 International Conference on Biofiltration and Bioconversion

(Biofiltration-2015)

Brief Introduction: The 2015 International Conference on Biofiltration and

Bioconversion (Biofiltration-2015) will be held on July 9-12, 2015 at Changsha of

China. The aims of this conference are to present a platform for the professors,

scientists, engineers, and graduate students to communicate and exchange new

achievements, experiences, and ideas. Field trips to demonstration projects for

biofiltration application for air pollution control will also be arranged. More

information could be found at http://ee.hnu.cn.

Location: Fenglin Hotel, Changsha, China

Publications: Papers accepted by this conference will be recommended for possible

publication in SCI journals.

Important Dates

Abstract deadline: April 9, 2015

Full paper deadline: July 9, 2015

Conference time: July 9-12, 2015



Conference Scientific Committee

Prof. Makram T. Suidan, University of Cincinnati, USA

Prof. Guangming Zeng, Hunan University

Prof. Chunping Yang, Hunan University

Prof. Daekeun Kim, Seoul National University of Science and Technology, Korea

Prof. Fumitake Nishimura, Kyoto Unviersity, Japan

Prof. George Sorial, University of Cincinnati, USA

Prof. Jay J. Cheng, North Carolina State University, USA

Prof. Jianmeng Chen，Zhejiang University of Technology, China

Prof. Kennes Christian, University of La Coruna, Spain

Prof. Marc Deshusses, Duke University, USA

Prof. Maria C. Veiga, University of La Coruna, Spain

Prof. Qunhui Wang, University of Science and Technology Beijing, China

Prof. Shenglian Luo, Hunan University, China

Prof. Wei Li, Zhejiang University, China

Prof. Yunguo Liu, Hunan Unviersity



Scopes and Guide forAuthors

Scopes: Biofiltration for Air Pollution Control, Biofilters ， Non-Conventional

Biofilters, Packing Materials for Biofilters，Mass transfer, Kinetics and Modeling，

Bioconversions of VOCs，Biological Treatment of Wastewater and Waste Solids，

Greenhouse Gases，Industrial Applications

Guide for Authors: The research objectives, materials and methods, results and

conclusions should be included in the abstract. The full papers should be prepared

according to the styles for Elsevier journals.

Contact Information

Email: b12030015@hnu.edu.cn; yangc@hnu.edu.cn

Phone: +86-150-7498-3244; +86-731-88823987



2015年国际生物过滤与生物转化学术会议--征稿函

2015年 7月 9-12日 中国 • 长沙

会议基本信息

会议名称(中文): 2015年国际生物过滤与生物转化学术会议

会议名称(英文): 2015 International Conference on Biofiltration and Bioconversion

(Biofiltration-2015)

会议简介: 2015年国际生物过滤与生物转化学术会议将于 2015年 7月 9日至

12日在中国长沙召开。此次会议旨在为环境生物技术领域中的生物过滤和

生物转化方向的专家、学者提供一个高水平的、专业化的学术交流平台，以

分享在该领域的最新科研成果、经验以及新思路。会议同时安排参观生物过

滤处理工程和污水处理厂。更多详情请关注：http://ee.hnu.cn.

会议地点: 中国 • 长沙

出版: 优秀论文将向 SCI期刊推荐出版

重要日期

摘要提交: 2015年 4月 9日

全文提交: 2015年 7月 9日

会议时间: 2015年 7月 9-12日



会议学术指导委员会

Prof. Makram T. Suidan: 美国辛辛那提大学讲席教授

Prof. Guangming Zeng: 湖南大学教授/万人计划人选/长江学者/国家杰青

Prof. Chunping Yang: 湖南大学教授

Prof. Yunguo Liu: 湖南大学教授

Prof. Daekeun Kim: 韩国汉城国立科学技术大学教授

Prof. George Sorial: 美国辛辛那提大学教授

Prof. Fumitake Nishimura:日本京都大学教授

Prof. Jay J. Cheng: 北卡州立大学教授

Prof. Jianmeng Chen: 浙江工业大学教授

Prof. Kennes Christian: 西班牙拉科鲁尼亚大学教授

Prof. Shenglian Luo：湖南大学教授/国家杰青

Prof. Marc Deshusses: 美国杜克大学教授

Prof. Maria C. Veiga: 西班牙拉科鲁尼亚大学教授

Prof. Qunhui Wang: 北京科技大学教授

Prof. Wei Li: 浙江大学教授



征文范围及要求

征文范围: 废气生物过滤，生物过滤反应器，反应器填料，传质、反应动力学

和模拟，挥发性有机物的生物转化，废水和固体废物生物处理，温室气体，工业

应用

征文要求: 摘要要求包括研究目的、研究方法、主要结果和结论等部分。论文

全文按照 SCI刊物投稿指南的格式要求准备。

联系方式

邮箱: b12030015@hnu.edu.cn; yangc@hnu.edu.cn

电话: +86-150-7498-3244; +86-731-88823987

期待和欢迎您的参与。该会议信息可自由转发给相关领域专家学者。


